
FAU-møte Sunde skole  
Dato: 3. mars  
Sted: Personalrommet 
Møteleder og referent: Eli Dorthea Taunton 
Deltakere:  

Navn Klasse Rolle Til stede 
Anders Myhra Nordin 1a Trygg skolevei  
Torfinn Eide 1b Faglig påfyll/inspirasjon X 
Kari Østerli Frafjord 1c Trygg skolevei  
Maren Løland 2a 17. mai-komite X 
Susanne Birkeland 2b Sosialkomité X 
André Ruså-Lie 2c HMS/uteområdet X 
Roald Wikene 3a Faglig påfyll/inspirasjon  
Christer Erdal Bergsagel 3b HMS/uteområdet  
Staffan Sörensen 3c Faglig påfyll/inspirasjon X 
Truls Engström 4a Faglig påfyll/inspirasjon  
Eli Dorthea Taunton 4b Sosialkomite + leder X 
Yousef Deeb 5a HMS/uteområdet  
Kaja Minothi 5b 17. mai-komite + nestleder X 
Cecilie Drabsch Norland 5c Faglig påfyll/inspirasjon X 
Susanne Horn Galtung 6a Faglig påfyll/inspirasjon X 
Torfinn Eide 6b Faglig påfyll/inspirasjon X 
Maren Løland 6c 17. mai-komite X 
Torbjørg Steen  7a Sosialkomite  
Agnethe Taplin 7b Trygg skolevei + kasserer  
Hanne Aamodt 7c 17. mai-komite X 
Bjarte Gjesdal  Rektor   X 
     

 

 SAKER TILTAK 
1 Godkjenning av 

innkalling og referat 
Saker meldes på Spond i forkant av møtet. 
Innkalling og referat godkjennes. 
 

2 Rektor informerer Ny rektor Bjarte Gjesdal har hatt sin første arbeidsdag i dag. Kort 
presentasjon av rektor og medlemmene i FAU.   
 

3 Strategi Rektor Bjarte snakket om planer for skolen fremover.  
Gruppesamtale hvor vi rullerte rundt bord med tre ulike tema:  

1. Identifiser styrkene ved Sunde skole og SFO i dag.  
2. På hvilke områder er det forbedringspotensial?  
3. Beskriv hvordan vil «Drømmeskolen» se ut, faglig og sosialt 

og fysisk 
Oppsummering i plenum.  
Bjarte tar opp disse temaene med personalet og elevene også.  

4 Oppdateringer fra 
komiteene 

1. Faglig påfyll & inspirasjon 
Bjarte sjekker videre om muligheten for ny prosjektor. 
Komiteen har noen ideer til mulige foredragsholdere som kan 
komme til skolen og holde foredrag. De jobber videre med 
dette. 
 



2. HMS/uteområdet 
Yousef har hovedansvar for kontakt med kommunen. De 
sender ham en statusoppdatering når de vet mer. Det er 
fortsatt planer om arbeid på uteområdet til våren.  
 

3. Sosialkomité 
Har hatt møte for å planlegge klesbyttedag. Det er laget i 
arrangement på Spond-gruppen til FAU hvor oppgaver 
fordeles til alle i forkant av arrangementet. Susanne har kjøpt 
inn klesstativ slik at flere klesplagg kan henges opp i 
gymsalen. Vi låner kleshengere fra FAU på Hafrsfjord skole. 
Info om byttedagen legges ut på Vigilo og på ukeplaner. 
Artikkel om dagen er også lagt ut på skolens nettside.  

 
4. Trygg skolevei-komité 

Det kan virke som at det har vært noe mindre biltrafikk ved 
skole de siste ukene, spesielt ved Soppeland. Dette er 
positivt. Kari ferdigstiller en oversikt over hvor mange vakter 
de ulike klassene har klart til neste møte. Foreløpig har fem 
klasser klart å dekke alle de 25 vaktene.   
Trafikkomiteen reviderer retningslinjene for trafikkvaktene og 
postene slik at det er klart til neste år.  
 

5. 17. mai-komite 
Komiteen har hatt planleggingsmøte sammen med 
representant fra Sunde skolekorps. Startskudd for toget er kl. 
10 fra Revheim skole. Toget går via Bråde til Sunde skole. 
Kafé v/korps og issalg v/FAU starter når toget kommer frem 
til skolen. Korpset spiller på Sunde sykehjem rett etter toget 
før de har konsert i skolegården. Etterpå blir det 17. mai-tale 
og nasjonalsang. Leker v/ foreldre på 3. trinn og stafett 
v/FAU. Arrangementet er ferdig ca. 13.30.  
 
Maren lager Spond-arrangement i FAU-gruppen hvor 
oppgaver blir fordelt.  

 
5 Retningslinjer for 

feiring av bursdag 
Forslag til retningslinjer ble lagt frem på møtet og diskutert. Det blir 
lagt til punkt om gavepolitikk. Vedtatte retningslinjer blir lagt ut på 
skolens nettside. 
 

6 Eventuelt Ingen saker. 
 

Neste FAU-møte:  

Møtene holdes mandager 19.30-21. Neste møte blir 7. april.  

Alle FAU-medlemmer deler en lenke til referatet som legges ut på skolens nettsider i deres 
respektive klassers Spondgrupper eller Facebookgrupper.  


